
 Protokoll styrelsemöte 2024-08-20                     
Protokoll fört vid Ihreortens Biodlarförenings styrelsemöte 
2024-08-20. 

Plats:  Ringamåla skola. 
Närvarande: Martin Andersson, Mattias Mattsson, 
 Göran Åstrand , Göran Cederqvist,    
 Styrbjörn Gustafsson, Jenny Fröhling, Marie Algotsson, 
 Anastasia Binders Plyusova. 
Frånvarande: Nils-Erik Svensson, Ursula Knutsson. 
  
§1 Mötet öppnas 
Ordförande Göran hälsar välkommen och förklarar mötet 
öppnat. Agendan godkännes. 

§2 Val av mötessekreterare 
Göran Åstrand valdes som sekreterare. 

§3 Val av justerare 
Att tillsammans med ordföranden justera protokollet valdes 
Anastasia Binders Plyusova. 

§4 Föregående protokoll 
Inget intresse visat för köp av listad utrustning.  

§5 Ekonomisk rapport 
Resultat och balansrapport redovisades.  
Ekonomin är god.  
Föreningens Swish är fixat och fungerar. 

§6 Medlemmar 
Antal medlemmar 75 stycken.  

§7 Kursverksamhet 
Nybörjarkursen är i full gång, invintring görs vid nästa tillfälle.   

§8 Rapport från Bigården 
Diskuterades invintring på en eller två LN lådor. 

                                                                                      ( )1 3



 Protokoll styrelsemöte 2024-08-20                     
Beslutades att invintra föreningens samhällen på två LN lådor, 
eller motsvarande utrymme. Invintringen ska ske på 
åtminstone ca 10 kg honung.   

§9 Rapport från Distriktet 
Möte 11 juni blev inställt.  
Augustimötet ägnades åt ideer om fler externa aktiviteter, 
resor, föreläsningar. 
Föreningen har skrivit motion ang medlemsavgifterna som 
skickats till förbundet, se Bilaga. 

 §10 Bihälsa 
Inget nytt. 

§11 Planerade aktiviteter 
Ringamåladagen 1 sept (Marie).  Föreningens honung är slut. 
Beslutades att sälja honung från Jenny Frölings bigård. 

§12 Inkomna avgående skrivelser 
Ordföranden gick igenom skrivelser. 
Beslutades att föreningen inte agerar återförsäljare för SBRs 
produkter. 
Angående sponsoravtalet med Sparbanken:  
Föreningen avser att fokusera på vår kärnverksamhet, biodling 
och medlemmarnas engagemang. Vi har därför svårt för att 
avsätta resurser för sponsoravtalet. Ordförande kontaktar 
Sparbanken för att höra vilka krav de ställer på oss, vår 
verksamhet, redovisning etc. 

§14 Övrigt 

Beslöts att inte köpa Bifor för medlemmar. 
Föreningen tillhandahåller oxalsyra. Datum för utdelning 
meddelas i anslutning till att lämpligt väder infaller. 
60%-ig ättiksyra köps, Jenny kollar inköpsställe. 
Nils-Erik ordnar sockerlösning. 
Beslöts att inte köpa in avfuktare till föreningen. 
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Beslöts att f.o.m nästa år skicka styrelseprotokoll per mail till 
medlemmar. 

Göran Å kontaktar Valberedningen, Catharina O. Ambitionen att 
skicka förfrågan om intresse för styrelsearbete till 
medlemmarna och att göra enkät bland styrelsemedlemmarna. 
  
Nästa styrelsemöte tisdag 22 oktober 2024 kl 18:30 i 
Ringamåla. 
Årsmötet beslutades att hållas tisdag 26e november 2024, kl 
18:30 i Ringamåla. 

§15 Mötet avslutas 
Ordförande tackade och avslutade mötet! 

Vid protokollet: 
Göran Åstrand (sekreterare) 

Justeras: 

Göran Cederqvist (Ordförande) 

Anastasia Binders Plyusova 

                                                                                      ( )3 3


